



PEJABAT PEMBANGUNAN NEGERI KELANTAN
JKR 7, KOMPLEKS KOTA DARULNAIM, KOTA BHARU, KELANTAN

KENYATAAN SEBUT HARGA

Sebut harga adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang beralamat di Daerah PASIR MAS yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) yang mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dengan gred, kategori dan pengkhususan yang berkaitan, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Sijil Taraf Bumiputera (STB) berdaftar di Pejabat Pembangunan Negeri Kelantan dan masih dibenarkan membuat tawaran :-

NO. SEBUTHARGA	TAJUK PROJEK	TARAF/ GRED/ KATEGORI/ PENGKUSUSAN
SEBUTHARGA NO.PPN 20/2024	KERJA-KERJA MENAIKTARAF JALAN , LONGKANG DAN PEMBENTUNG DI JALAN HADAPAN SEKOLAH MENENGAH KEBANGSAAN MERANTI, DUN MERANTI, PASIR MAS, KELANTAN.	BERDAFTAR DENGAN BPKU : TARAF BUMIPUTERA BERDAFTAR DENGAN CIDB : GRED - G1 KATEGORI - CE 01, CE 21
SEBUTHARGA NO.PPN 21/2024	KERJA-KERJA MENAIKTARAF PEMBENTUNG DAN LONGKANG DI TEPI TALI AIR KADA DAN LORONG KUBUR MERANTI, KAMPUNG MERANTI, DUN MERANTI, PASIR MAS, KELANTAN	

Penyebutharga **diwajibkan mendaftar dalam Buku Pendaftaran Sebutharga** sebelum dokumen sebutharga diserahkan. Dokumen sebutharga akan ditolak jika nama penyebutharga tidak berdaftar. Sebarang rayuan dan pendaftaran lewat tidak akan dilayan. Bayaran pendaftaran adalah sebanyak **RM30.00** dikenakan pada kontraktor yang belum berdaftar.

LAWATAN TAPAK	: -
TARIKH LAWAT TAPAK	: -
MASA LAWAT TAPAK	: -
TEMPAT PEMBELIAN BORANG	: PEJABAT PEMBANGUNAN NEGERI KELANTAN, SUK
TARIKH PEMBELIAN BORANG	: 16 JULAI 2024 HINGGA 23 JULAI 2024
WAKTU PEMBELIAN BORANG	: 9.00 PAGI HINGGA 1.00 PETANG SAHAJA
HARGA BORANG SEBUTHARGA SENASKAH	: RM30.00

- 1) Kontraktor dikehendaki membawa bersama **Kad Pengenalan, Sijil Asal PPK, SPKK, STB dan SSM** serta salinan **sijil-sijil berkenaan (tidak dikembalikan)**.
- 2) HANYA "**PENAMA PADA LESEN SAHAJA**" DIBENARKAN HADIR UNTUK PEMBELIAN.
- 3) Pembelian Borang Sebutharga adalah **SECARA ONLINE (MELALUI LINK SERAMBIPAY) SILA BAWA BERSAMA RESIT BAYARAN ONLINE ATAU MELALUI TUNAI**.
- 4) **LAWATAN TAPAK ADALAH DIBAWAH TANGGUNGJAWAB PIHAK KONTRAKTOR SENDIRI**
- 5) Tarikh tutup adalah pada pukul 1.00 petang **24 JULAI 2024**.

Bertarikh : 08 JULAI 2024


MUHAMMED IMRAN BIN MANSOOR
Pengarah Pembangunan Negeri
Kelantan